
 

Referat Hovedstyremøte 6/2024  
 
Dato/Tid: 14. juni 2024, kl. 09.00-14.00  
 
Sted: Wergelandsveien 1-3, Oslo 
______________________________________________________________  
Deltakere: Kari Sandberg (møteleder), Tove Nakken, John Meling og Nina Norstrand. 
 
Meldt forfall: Andreas Vikhals, Amund Aasgaard og Randi Folden 
 
Fra sekretariatet: Andreas Hole, Elin Maria Lilloe-Wall (sak 44), Emma Bodman (sak 50 og 51) og 
Alfred Rønnestad (referent) 
_________________________________________________________________________  
 
Saksliste  
 
SAK 41/24  Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Hovedstyret godkjente at det ble lagt til en sak om Lymfekreftbladet på 
dagsorden. Innkallingen og dagsorden ble deretter godkjent.  

 
SAK 42/24  Godkjenning av referater hovedstyremøte 5/24 

Referatet fra hovedstyremøte 5/2024 ble godkjent uten kommentarer.  
 
SAK 43/24  Medlemsrapport 

Andreas Hole presenterte medlemsrapporten. Foreningen har nå 1181 
medlemmer mot 1252 per 31.12.2023. Hovedstyret diskuterte rekruttering av 
nye medlemmer. Dette er noen av forslagene som ble diskutert: 

• Kari Sandberg foreslo at sekretariatet gjør en revisjon av brosjyren til 
foreningen som brukes til rekruttering.  

• Sekretariatet sender ut avklaringsbrev før sommeren og starter å ringe 
medlemmer som ikke har betalt kontingenten enda. Dette har historisk 
sett gitt bedre effekt enn purring. 

• Sekretariatet foreslo reduksjon av medlemskontingenten det siste 
halvåret. Hovedstyret vedtok å justere kontingenten til så lavt som 
BUFDIR tillater (50kr) ut 2024, fra og med 1. september.  

• Sekretariatet ser på mulighetene for å lage reklamevideo til bruk i sosiale 
media og under reklamefrie dager. Sekretariatet presenterer en 
kostnadsramme på neste hovedstyremøte.  

• Hovedstyret diskuterte vervekampanje rettet mot lokallagene. 
Sekretariatet utarbeider en plan og presenterer denne på neste 
hovedstyremøte.  

 
SAK 44/24  Økonomistatus 
 

Marcus Wall presenterte økonomirapporten per 31.05.2024. Hovedstyret 
diskuterte løsninger for å opprettholde prognosen for gaver. Det ble diskutert 
blant annet muligheten for å øke antall båregaver, eller innsamling gjennom 
Vipps.  



 
Det ble også foreslått å kjøpe inn nye penner med logo og handlenett til 
Lymfomuka.  
 
Nettsiden må utbedres og hovedstyret ba sekretariatet om å legge frem et 
budsjett for prosjektet.  

 
SAK 45/24  Møteplan ut 2024 og start 2025 
 

Hovedstyret vedtok møteplan for høsten 2024 og januar 2025: 

• Fredag 16. august kl. 09.00-14.30 

• Fredag 13. September kl. 09.00-14.00. Gjennomføres i Lymfomuka 

• Fredag 25. oktober kl. 09.00-14.00. Gjennomføres før Nettverkssamlingen 
25.-27. Oktober 

• Fredag 6. desember kl. 09.00-14.00. Gjennomføres med en julemiddag 5. 
desember. Jon har meldt forfall. Sekretariatet prøver å booke Park 29.  

• Fredag 17. januar til søndag 19. Januar gjennomføres styreseminar 
 
 
SAK 46/24  Arendalsuka  
 

Andreas Hole presenterte planen for Arendalsuka og status for planleggingen. 
Styret diskuterte politiske bidrag fra nasjonale politikere. 
 
Det er aktuelt for flere av hovedstyrets medlemmer å delta på Arendalsuka. Nina 
og kari deltar. Både Tove og Jon vurderer mulighetene for å delta. Overnatting 
blir i et hus sekretariatet har booket utenfor Arendal. Kari tar kanskje med 
mannen. Tove bor privat hvis hun deltar.  

 
SAK 47/24  Lymfomuka  

Andreas Hole presenterte planen for Lymfomuka med fire folkemøter i Bergen, 
Stavanger, Tromsø og Oslo. Arrangementene blir støttet økonomisk av flere 
bidragsytere. Sekretariatet forventer svar på om Kreftforeningen støtter med 
prosjektmidler i månedsskiftet august/ september. Folkemøtene gjennomføres i 
følgende rekkefølge: 

▪ Mandag 9. september i Bergen kl. 18.00-21.00, ønsket sted Scandic Ørnen 
▪ Tirsdag 10. September i Stavanger kl. 18.00-21.00, ønsket sted Radisson 

Atlantic 
▪ Onsdag 11. September i Tromsø kl. 18.00-21.00, ønsket sted Scandic 

Ishavshotell 
▪ Torsdag. 12. September i Oslo kl. 14.00-17.00, ønsket sted Ullern VGS 

 
Det ble også diskutert hvem som kan være ambassadører i sosiale media under 
Lymfomuka. Noen av forslagene som kom inn var: Christian Berge, Knut Erik 
Østgård, Tine Thing Helseth, Kari Bremnes og Arthur Buchardt. 

SAK 48/24 Lymfekreftbladet 
Andreas Hole presenterte artikler til Lymfekreftbladet 2/2024 som skal 
distribueres i uke 25. Det ble avtalt at bladet sendes til hele hovedstyret i forkant 
av ferdigstilling for endelig godkjenning.  



 
SAK 49/24  Nye metoder 

Andreas Hole og Kari Sandberg presenterte det siste fra Nye metoder. 
Det ble presentert to behandlingsmetoder mandag 10. Juni: 

• ID2023_015 Epkoritamab (Tepkinly) som monoterapi for behandling av 
voksne pasienter med residivert eller refraktært diffust storcellet B-
cellelymfom (DLBCL) etter to eller flere linjer med systemisk behandling.  

• ID2022_021 Polatuzumabvedotin (Polivy) i kombinasjon med rituksimab, 
syklofosfamid, doksorubicin og prednison (R-CHP) til behandling av voksne 
pasienter med tidligere ubehandlet diffust storcellet B-cellelymfom. 

 
Nina Nordstand og Andreas Hole har hatt møte med legemiddelfirmaet Roche som står 
bak Polivy. De argumenterer for at denne behandlingen tilgjengeliggjøres for norske 
pasienter for sent. Lymfekreftforeningen imøteser slik argumentasjon, men det er viktig 
og forankre slike synspunkt i samarbeid med det norske lymfomiljøet og norsk 
lymfomgruppe. Dialog med de sistnevnte følges opp.  

 
SAK 50/24  Nytt medlemssystem 

Emma Bodman presenterte nytt medlemssystem og plan for overføring. Ved 
avtalesignering kan overflytting til Cornerstone gjennomføres tidlig i høst. 
Sekretariatet presenterte kostnader knyttet til oppstart og drift av det nye 
systemet i tillegg til hvilke funksjoner som er i det nye systemet.  

 
SAK 51/24  Revisjon av avtale mellom Lymfekreftforeningen og Orgservice 

Emma Bodman orienterte om plan for fornying av avtalen mellom 
Lymfekreftforeningen og Orgservice AS. I forbindelse med omleggelsen til nytt 
medlemssystem ønsker Orgservice å fornye alle sine avtaler siden dette ikke er 
gjort på lenge.  

 
SAK 52/24  Status for likepersonsarbeid 

Denne saken utsettes til neste hovedstyremøte.  
 
SAK 53/24  Status for lokallag 

Denne saken utsettes til neste hovedstyremøte. 
 
SAK 54/24  Landsmøte og landskonferansen 2025 

 
Andreas presenterte mulige rammer for arrangementet. Landskonferansen blir 
2.-4. mai med Landsmøte fredag 2. mai. Scandic Fornebu er det foretrukne 
hotellet, men vi har også fått tilbud fra Scandic Holmenkollen park hotell og 
venter på svar fra Scandic Nidelven.  

 
SAK 55/24  Nettverksmøte 2024 
 

Nettverkssamlingen blir 25.-27. Oktober i Wergelandsveien 1-3. Hovedstyret 
diskuterte foretrukne tema på konferansen: Opplæring i Cornerstone, 
datasikkerhet, organisasjonsoppbygging, rekrutering til landskonferansen og 
likepersonsarbeid. Sekretariatet og Nina vil sammen se på ulike sosiale aktiviteter 
som kan gjennomføres lørdags ettermiddag.  



 
SAK 56/24  Orienteringer 
Ingen saker 
 
SAK 57/24  Eventuelt 

Ingen saker   


